
 
Referat brugerrådsmøde 
 
Dato: Tirsdag d. 11. juni 2019 
 
Deltagere:       Britta, Else B, Erik, Gertrud, Inger H, Inger R, Jakob, Jens Aage, Jonna, Kirsten, 

Niels, Else S (aktivitetskonsulent) 
  
 
Fraværende:  
   
 
Referent: Gertrud 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste brugerrådsmøde 

Referatet blev godkendt. 
3. Meddelelser 

• Formanden 
Jens Aage gennemgik nogle punkter fra kommunens dialogmøde d. 9.maj, bl. a. en 
ændring i budgettet, så Toften nu får 5000kr. til inventar, 9000kr. til forplejning samt 
13.000 kr. til rengøring. 
Det vil være muligt at gå til stolegymnastik på Midtgården, mens Toften holder 
ferielukket. 
Kai D fonden har ikke penge til at uddele donationer for 2019, men der kan søges 
om tilskud i håb om, at 2019 giver et bedre overskud, så der igen kan uddeles 
donationer i 2020. 

• Aktivitetskonsulenten 
Vi vil gerne have besøg af ernæringsassistent Katrine Ringvad, Else kontakter hende 
og kommer med forslag til tidspunkter. 

• Køkkenet 
Jens Aage anmoder igen kommunen om, at Toften får en elektronisk lås, så det er 
nemmere at få overblik over, hvem der kommer på Toften 

• Kassereren 
Inger H. fremlagde regnskab pr. 31. maj 

4. Øvrige meddelelser 
Der arbejdes på at få leverandøren til at udbedre en fejl i stoffet til billard bordet. 
Afholdte arrangementer: 
55 personer deltog i forårsfesten d. 11. april 
Byturen med Per Bødker d. 16. maj var en stor succes. Der er ønske om at få en tur med 
Per Bødker til det ydre Kolding 

5. Kommende arrangementer: 
Udflugt til Tirpitz d. 13. juni med 51 tilmeldte deltagere 
Midsommerfest d. 27. juni koster 100 kr. 
Udflugt til Geografisk Have d. 4. juni skal koste 50 kr. Der kræves tilmelding, og der 
bestilles en bus. 



60+event i Bramdrup Hallerne d. 25. august 
Jens Aage laver et usb stik med billeder fra Toften, Niels sørger for projektor og lærred. 
Niels, Inger R, Jonna og Gertrud bemander Toftens stand.  

6. Næste møde 
Der afholdes brugerrådsmøde tirsdag d. 13. august kl. 9.30. Else og Inger H står kaffe. 
 

7. Evt. 
Forslag fra en bruger om navneskilte til brugere og frivillige blev behandlet, men vandt 
ikke tilslutning.  I stedet undersøger Jonna og Niels muligheden for at få fremstillet T- 
shirt, som bruges, når personer skal repræsentere Toften udadtil. 
Niels fremviste forslag til et sanghefte til brug i bussen. Jens Aage sørger for, at heftet 
bliver trykt. 
 


